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162 【主是我們的平安祭】 

Listen to Midi 

 

(一)主是我們平安祭，我們按手于禰；在這真正實際裏，我們與禰合一。在此聚會的帳

幕，將禰獻上給父，神、人同享這祭物 -禰自己作食物。基督乃是我們平安！我們將禰

頌贊！對神和對人的平安，都已恢復完全。 

 

(二)一見所灑之寶血，帶來何等安歇。所獻平安祭之血，使我與神和諧，我們能够對仇

敵，大膽傳此信息：“ 靠耶穌血有安息！”這是何等安息。基督乃是我們平安！我們

將禰頌贊！對神和對人的平安，都已恢復完全。 

 

(三)我們今以獻燔祭、素祭作爲根基，我主耶穌今好比真正的平安祭。我們越多吸取祂

人性裏的美佳，就能越過越像祂，衆聖同享不暇。看，這是何等的交通！神人在此一同！

何等盛筵！何等歡騰！神子民都與共！ 

 

(四)神也享受祂的分 -甘甜、裏面、隱密；祭司家族都有分此一胸肉搖祭。獻祭祭司 - 

何寶貴 - 分得最好部分：他得舉祭的右腿，幷美好無酵餅。基督乃是我們平安！我們

將禰頌贊！對神和對人的平安，都已恢復完全。 

 

(五)搖祭胸肉何甘甜，它是豐滿大愛在基督復活裏面使我們蒙恩待。吃升天者的腿肉，

何等剛强有力，加上餅滋養豐厚，行事與祂無异。基督乃是我們平安！我們將禰頌贊！

對神和對人的平安，都已恢復完全。 
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(六)與衆聖一同享用基督何等豐富！哦，這是真實交通，惟一聚會之路。我們今滿懷感

激，幷將心願重申 -我們爲主的旨意，正如祂爲我們。基督乃是我們平安！我們將禰頌

贊！對神和對人的平安，都已恢復完全。 

 

 

(1) Lord, Thou art our peace off'ring; we lay our hands on Thee. We're one with Thee, Lord Jesus, in fact and 

practically. Here in thetent of meeting we offer Thee to God and with the Father feasting enjoy Thee as our food. Christ 

is our peace! Christ is our peace! We praise Thee, blessed, Lord! Our peace with God, our peace with man have fully 

been restored. 

 

(2) O what a peace it gives us to see the sprinkled blood. The blood of our peace offering Has brought us peace with 

God. With boldness we're proclaiming-Now hear this, enemy-" Peace by the blood of Jesus! " This is our victory. Christ 

is our peace! Christ is our peace! We praise Thee, blessed, Lord! Our peace with God, our peace with man have fully 

been restored. 

 

(3) Based on the burnt oblation and the meal offering too, we now may offer Jesus as our peace offering true. The more 

we eat and drink Him in His humanity, the more we may enjoy Him while feasting corporately. Christ is our peace! 

Christ is our peace! We praise Thee, blessed, Lord! Our peace with God, our peace with man have fully been restored. 

 

(4) Here God enjoys His portion-'Tis inward, hidden, sweet-and all the priestly family may here the wave breast eat. 

The offering priest-how precious-May of the best partake; He gets the right heave shoulder and one unleavened cake. 

Christ is our peace! Christ is our peace! We praise Thee, blessed, Lord! Our peace with God, our peace with man have 

fully been restored. 

 

(5) How sweet to eat the wave breast, The all-embracing love of Christ in resurrection! It sets us all above. What 

strength to eat the shoulder of the ascended 0ne and with the cake be nourished to walk as He has done. Christ is our 

peace! Christ is our peace! We praise Thee, blessed, Lord! Our peace with God, our peace with man have fully been 

restored. 

 

(6) With all the cleansed ones feasting, how rich the Christ we eat! Oh, this is true communion, The only way to meet. 

We bring our full thanksgiving and e'en would make a vow we're for the Lord's great purpose as He is for us now. What 

fellowship, what fellowship with God and man we share! O what a joy, O what a feast with all God's people here.Christ 



is our peace! Christ is our peace! We praise Thee, blessed, Lord! Our peace with God, our peace with man have fully 

been restored. 

 

 


